



From 14th to 18th September 2020 - 5.30 pm

The International Relations Office (IRO) of Université de Lorraine is pleased to invite you to its first online orientation week! Attend presentations made by our local partners and ask live questions!

Join us, it's free!

La Direction des Relations Internationales et Européennes (DRIE) de l'Université de Lorraine a le plaisir de vous inviter à sa première semaine d'orientation en ligne ! Venez assister à la présentation des différents partenaires locaux et posez vos questions en live ! Rejoignez-nous, c'est gratuit !

Monday, 14th September

Welcome speech, general presentation of Université de Lorraine and services dedicated to international students

Discours de bienvenue, présentation générale de l'Université de Lorraine et des services dédiés aux étudiants internationaux

Tuesday, 15th September

Raising awareness of interculturality and the values of equality, diversity and inclusion

Sensibilisation à l'interculturel et aux valeurs d'égalité, diversité et inclusion

Wednesday, 16th September

Administrative procedures: health insurance, visa and resident permit, etc.

Les différentes démarches administratives : sécurité sociale, visa et titre de séjour, etc.

Thursday, 17th September

Sports at UL, digital tools, culture and local life

Le sport à l'UL, les outils numériques, culture et vie locale

Friday, 18th September

Associative and student life

La vie associative et étudiante

Find out more here
Plus d'informations ici

